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1. Opening:  
De voorzitter opent en heet iedereen welkom in het bijzonder René Matthijssen van 
SB-Riel. Er zijn 7 schriftelijke afmeldingen gekomen.  
Vervolgens wordt een moment stilte gehouden voor de overleden leden. 
De voorzitter benadrukt de belangrijke rol van de vele vrijwilligers wat een 
instemmend applaus oplevert. 
De agenda wordt hierna vastgesteld. 
 

2. Verslag van de ALV van 14 april 2022 
Antoon heeft een vraag over de balanspost van MBVO. De uitleg van de 
penningmeester is dat de activiteit MBVO nu als gymnastiek is opgenomen en de 
subsidie van de gemeente daarvan losgekoppeld is. 
Verder wordt besloten dat de opbrengst van de RABO-clubactie, een bedrag van 
€518,27, aan de Algemene reserve wordt toegevoegd. 
 
Kees Schuurkes merkt op dat zijn voorstel om toe te treden tot het Bestuur niet is 
vermeld in het verslag. Hij voelt zich genegeerd. Voorzitter antwoordt dat er geen 
steun door de aanwezigen was en bovendien de gedachte leefde dat 2 leden uit één 
gezin geen deel mogen uitmaken van hetzelfde bestuur. Hij geeft toe dat dit laatste 
niet juist is. Niet gebleken is dat dit niet mag. 
Voorzitter zegt na de vergadering samen verder af te stemmen. 
Thea Swalen vindt het leuk dat er een bijeenkomst is voor nieuwe leden met het 
bestuur. 
 

3. Jaarverslagen 2022: Activiteiten, ledenadministratie en bestuur 
 
- Werkterreinen 
 
Ton Haen: Wat is de hoofdlijn van het rapport van Peter van der Waa? 
Voorzitter: Onderbrenging van activiteiten bij coördinatoren. Er ontstaat een discussie 
over wat wel en wat niet naar de leden moet van dit advies. Voorlopig besluit is dat de 
plannen eerst aan de leden worden voorgelegd. Daarna is er pas besluitvorming.  
Voorzitter geeft aan dat het nieuwe bestuur de reacties zal meenemen voor het vervolg. 
 
- Bestuur   Geen opmerkingen 
- Samenwerking met Gemeente Goirle, SB-Riel en Kring Beekland. Geen opmerkingen 
- Ledenadministratie Geen opmerkingen 
 

4. Financieel verslag 2022 
 
Antoon van den Dungen vindt dat er een bedrag van de RABO-clubactie opgenomen had 
moeten  worden. Gemachtigd penningmeester Piet van Tongeren legt uit dat het laatste 
half jaar 3 mensen zich hebben bezig gehouden met het financieel beheer, wat 
eenduidigheid niet altijd ten goede is gekomen. Vanaf januari 2023 is kandidaat 
penningmeester Piet Poos er volledig bij betrokken wat de verwerking, weergave en 
uitleg van de financiële zaken ten goede gaat komen. 
Dynamic tennis: Er zijn geen uitgaven in 2021 en 2022 door Corona en door 
administratieve fouten bij de Wissel. 
Meerdaagse reis: Deze post is normaal gesproken budgetneutraal maar omdat er een 2e 



 
hulpverlener meeging voor een gereduceerde prijs zijn er kosten. 
 
- Balans 
Antoon van den Dungen: 
De post voor reservering jubileum is zo hoog. Uitleg is dat het besluit van het bestuur 
van 2012 is uitgevoerd. De post is in 2018 opeens verdwenen. 
 
 

- Verslag kascommissie 
Namens de kascommissie bestaande uit Thea Swalen en Koos Hensing doet Koos verslag. 
Hij zegt de saldi van de bankrekeningen gecontroleerd te hebben en dat die overeenkomstig 
de bedragen in de boekhouding zijn. Verder merkt hij op dat adviezen over het jaar 2021 
door het Bestuur zijn opgevolgd. De kascommissie adviseert in de toekomst rekeningen van 
zaalhuur en consumpties door een coördinator te laten paraferen. 
De kascommissie stelt vast geen onregelmatigheden te hebben geconstateerd en vraagt de 
vergadering om het Bestuur en de penningmeester te dechargeren voor het gevoerde 
beleid. 
 
- Decharge bestuur 
De vergadering gaat akkoord met het verzoek van de kascommissie. 
- Tweede en reservelid voor de kascommissie 2024 
Koos Hensing is aftredend. De voorzitter bedankt hem voor zijn werk en vraagt aan de 
aanwezige leden om een nieuw lid en reservelid. Antoon van den Dungen meldt zich aan als 
lid en Wim van Olphen als reservelid. 
 
5. Bestemming resultaat 2022 
De aanvankelijk keuze is om dit aan het nieuwe bestuur over te laten. Simon de Goede is 
van mening dat het huidige bestuur deze beslissing behoort te nemen. De vergadering is het 
daar helemaal mee eens. Besloten wordt: Toevoeging aan de Algemene Reserve. 
 
- Begroting 2023  
Piet Poos licht de begroting toe en legt uit dat het een voorlopige begroting waar het nieuwe 
bestuur in een Algemene Ledenvergadering in het voorjaar op terug gaat komen. 
 
- Vaststelling contributie 2024  
Op de vraag van Toine van de Sande legt de voorzitter uit dat KBO-Goirle jaarlijks €13 
afdraagt aan KBO-Brabant. 
Het bestuur stelt voor de contributie niet te verhogen en voor 2024 vast te stellen op 
€22,50. 
 
6. Verkiezing bestuursleden  
 
- rooster van aftreden, alleen de voorzitter is aftredend en niet herkiesbaar. 
 
- procedure, Voorzitter legt de procedure uit. Niemand wil schriftelijk stemming. 
 
- voorstellen en verkiezing bestuursleden,  
De kandidaat bestuursleden: Kitty Kolen, Piet Poos en Piet van Tongeren stellen zich voor. 
Onder luid applaus worden zij hierna gekozen. 
 
- voorstellen en verkiezing voorzitter  
Vervolgens stelt Wil van der Kruijs zich voor. 
Hierna vraagt de voorzitter de vergadering of zij het eens zijn met het besluit om Wil van 
der Kruijs te kiezen als voorzitter van KBO-Goirle. Bij acclamatie en onder luid applaus 
wordt hij gekozen. 



 
 
7. Overdracht voorzitterschap 
De voorzitter heeft vervolgens voor alle bestuursleden en een aantal vrijwilligers een 
persoonlijk dankwoordje. Ze krijgen deze tekst op een prachtig door Hanny Schuurkes 
geborduurd kaartje waarbij voor ieder een bosje bloemen hoort. Het laatste en mooiste 
boeket is voor zijn vrouw Elly, de woorden zijn op maar de dankbaarheid en de liefde zijn 
prachtig. 
 
Hierna draagt Hans de voorzittershamer aan Wil over en wenst hem alle succes voor de 
toekomst. 
 
Wil begint met Joost van den Vondel te citeren: Waar werd oprechter tussen man en 
vrouw….. 
Hij bedankt Hans hartelijk voor het vele werk wat hij verzet heeft in de laatste jaren met 
o.a. corona en een kleine bestuursbezetting. 
Vervolgens zet hij uiteen wat zijn ideeën zijn voor KBO-Goirle. De weergave van deze 
presentatie zal aan alle leden via e-mail worden toegezonden. 
 
8. Rondvraag  
Jac Sperber vraagt waarom  de ALV niet in het Jan van Besouw gehouden wordt, dat is 
immers toch de centrale plaats. 
De voorzitter antwoordt dat KBO haar activiteiten op diverse plaatsen verspreid in Goirle 
heeft ondergebracht en dat we geen centrale plaats hebben. 
Fons van Dijck en Ton Haen vragen nadrukkelijk om de samenwerking met elkaar te blijven 
zoeken en niet elkaar te beconcurreren. De vergadering is het hier hartgrondig mee eens. 
 
9. Sluiting; napraten 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt iedereen uit om gezellig na te praten onder het 
genot van een hapje en een drankje. 
 


